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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . január 25 .

Írásbeli kérdés

„A kis és középes méretű borászatok hova adhatják át a keletkezett seprőt?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Imre Földművelésügyi és
Vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az utóbbi évben több rossz döntés is nehezíti a szőlészek és borászok helyzetét . Az ősszel
szüret idején a törköly elhelyezése, elszállítása, átvétele okozott komoly problémát . Most itt a
borfejtés ideje, és most a melléktermékként megmaradt seprő elhelyezése okoz nagyon
komoly fejtörést . Több gazdától kaptam visszajelzést, hogy a Kunfehértói lepárló és borhősav
üzem nem veszi át a keletkezett seprőt, mivel nincs rá kapacitása . Kunfehértó már néhány
nagyüzemmel szerződésben megállapodott, és ez a kapacitását le is kötötte .

- A kis és középes méretű borászatok hova adhatják át a keletkezett seprőt, hogy
megfelelő igazoláshoz jussanak?

- Hazai és Uniós támogatásokat nem kaphat az a termelő, aki nem tudja az igazolást
bemutatni, mi lesz velük?

- Törköly esetében is voltak komoly problémák az átvételnél, többször Kunfehértó át
sem vette, mi lesz a seprővel, ami szintén gyorsan romlik, ha nem megfelelő a
tárolása?

Tisztelettel :

Lasztovicza Je ő
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